

在服飾店裡

Ann: 這家店充滿著很棒的衣服。  
 Nick: 這些牛仔褲和長褲都很棒。Ann: 看看這件藍色夾克。它很時尚。  
 Ann: 看看這件棕色大衣。它和那件夾克一樣時尚。  
 Nick: 我應該買哪一件? 這件大衣比夾克輕, 但比較貴。這好難決定。  
 Ann: 等一下! 你不是已經有許多夾克了嗎?  
 Nick: 我有啊。但我這一季必須買一件新的夾克。  
 Ann: 為什麼?  
 Nick: 款式每一季都在改變。而這件夾克的款式現在正流行。



(In a clothes shop)

A be full of B  
 A 和 B 都是 B.

Ann: This shop <sup>1</sup> **is full of** nice clothes.

Nick: These jeans and pants are great. Ann: <sup>2</sup> (take a look at) this blue jacket.

It's fashionable.

A be as 原級 as B → A 和 B 一樣~

Ann: Look at this brown coat. It's <sup>3</sup> **as** fashionable **as** the jacket.

Nick: Which one should I buy? The coat is **lighter** but more expensive **than** the jacket. It's hard (to decide)

一字多義

A be 比較 than B.

Ann: Wait! Don't you <sup>4</sup> **already** have a lot of jackets?

Nick: I do, but I have to get a new one this season.

Ann: Why?

Nick: **Styles** change every season, and the style <sup>5</sup> (of this jacket) is in **fashion** now.

Vocabulary CD1: 5 (CD: 4)

be full of 充滿	fashionable 流行的; 時尚的	as... as... 如同... 一樣地...	light 輕薄的
than 比; 比較	already 已經	style 風格; 款式	fashion 流行; 時尚

情境說明

Nick 是快時尚的粉絲。他每一季都要買新衣服。他看上棕色的大衣和藍色的夾克。Ann 請他去試穿。他覺得夾克穿起來比大衣舒服所以他決定買它。

Nick is a fan of fast fashion. He buys new clothes every season. He likes the brown coat and the blue jacket. Ann tells him to try them

on. He feels more comfortable in the jacket than the coat, so he is going to get it.

延伸資源

Talking about Clothes in English



76979333  
<http://www.szmc.edu.tw>

